
 

 
Dagsorden/referat 

 
 

Skolebestyrelsen Dato: 30. oktober 
2023 

Sted: Fysisk Kl. 17.00-19.30 
 

Tilstede:  
 
Fraværende: Anette 

Spisning mellem 
17 – 17.20 

 Hvad handler 
dagsordenspunktet om?  

Referat:  
JN 

Punkt 1 Orientering fra: 
a) Godkendelse af 

referat 
b) Pædagogisk Forum 

c) Skolens ledelse – 
økonomi + 

personalesituationen  
d) Til- og afgang 

e) Bæktoften 

f) Trivsel  
g) Orientering i øvrigt  

 

c) Bestyrelsen bliver orienteret om den 
økonomiske situation på skolen.  
 
Emil har desværre opsagt sin stilling på 
skolen.  
 
e) Der bliver arbejdet med 
planlægningen af en 
bedsteforældredag. 
 
g) Der er praktikanter på skole i denne 
periode. I dette skoleår er der 8 
praktikanter på skolen.  

Punkt 2 Elevrådets 
tilbagemelding fra 

procesdag på CFU 

De to elevrepræsentanter fortæller om 
deres besøg på CFU i Herning.  
Eleverne vil gerne have 
medbestemmelse på hvordan et 
kommende ”bibliotek” skal indrettes.  
Der kunne måske laves en idé-kasse, 
hvor eleverne kunne komme med 
forslag til hvad der kunne skal på 
biblioteket.  
Eleverne vil gerne, at der er mulighed 
for at hygge sig på biblioteket i pausen.  
Der skal stadig være bøger på 
biblioteket, men de skal måske fordeles 
mere. Det kunne være at fagbøgerne 
skal placeres på fagtorvet.  
Eleverne fortæller at det var en god tur 
for alle til CFU-Herning. Der var en god 
stemning mellem eleverne, både store 
og små. 

Tovholder  MM/elevrådet  

Punkt 3 Bestyrelsens 

tilbagemeldinger fra 
forældremøder 

Bestyrelsen har været med på flere 
forskellige forældremøder. Der vises det 
der har været brugt på 
forældremøderne. 

Tovholder MM/Jill   



 

Punkt 4  Høringssvar til budget Der er lavet en ændring så det køre i L-
Med. Derfor er der ikke noget 
høringssvar som bestyrelsen skal 
arbejde med. Hvordan planen bliver 
fremadrettet, vides ikke på nuværende 
tidspunkt. Bestyrelsen bliver naturligvis 
informeret når der kommer mere 
information.  

Tovholder MM  

Punkt 5 Invitation til kommende 
møde med Børns leg 

Nogle medlemmer kigger på 
programpunkter til mødet og laver en 
invitation 

Tovholder  MM  

Punkt 6 Hjemmesidens 
udseende/layout 

Nogle medlemmer kigger på 
hjemmesiden.  

Tovholder  MM  

Punkt 7 Evt. Folkeskolernes samråd. Der er møde 
den 9. november. 
Bestyrelsen spørger til, om der er nogle 
opgaver de kan tage over på. 

 

Punkter til kommende møder: 
Brug af mobil/ur/sociale medier. 

•  

Hvem skal informeres om hvad?  
 

 


